
Zápis z porady vedení konané dne 6. 3. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Veselý, Bartošek, Vičar, Rebok, Kohoutková, Krejčí 

Omluveni: Matyska, Novotná Buršíková, Dostál, Křenek, Malinka 

 

1. Organizační struktura 

 D. Šrubařová informuje o dohodě s panem ředitelem, že pokud pan rektor podepíše 

nový organizační řád od 1.4.2017, bude vydáno rozhodnutí o reorganizaci; překlopení 

do nového organizačního řádu proběhne od 1.5.2017.  

 Není tím omezeno spuštění pohovorů k hodnocení pracovníků, je potřeba dát pokyn 

vedoucím, aby hodnocení proběhlo do 1.5. 2017. 

 Změna tarifů je zakotvena v Kolektivní smlouvě, bude zahrnuta do nových smluv od 

1.5.2017.  

 

 

2. Různé 

 M. Veselý informuje o proběhlém evaluačním pohovoru ÚVT na RMU dne 27.2. – je 

potřeba, aby se ÚVT více profilovalo jako univerzitní ústav. K tomu by měla 

dopomoci i kompetence vyhlašování výběrových řízení na obsazení akademických 

pozic. 

 D. Šrubařová informuje o schválení nového zákona o rozpočtové odpovědnosti, do 

budoucna to přinese nové povinnosti vykazování. 

 J. Kohoutková informuje o dohodnutém místu konání letního focení nově 

nastupujících studentů – v CPS. 

 J. Kohoutková dále informuje o použití primárního hesla do IS KAM (ubytování) – na 

jednotné přihlašování na Portál (ID muni.cz) se napojí Inet a IS KAM.  

 J. Kohoutková informuje, že proběhla diskuse o požadavcích na aktualizaci webu 

nakladatelství MU. M. Veselý upozorňuje, že priorita ve věci technického řešení webů 

je primárně směrována na fakulty.  Dále upozorňuje na nutnost komunikace 

s nakladatelstvím za účasti tiskové mluvčí MU (takto probíhá). 

 J. Kohoutková dále seznamuje kolegium s finální podobou vzhledu stránky jednotného 

přihlášení – v souvislosti s tím J. Kohoutková vyjadřuje poděkování Pavlu Budíkovi. 

 V pátek 3.3. byl zveřejněn nový web FF MU - první fakultní web vytvořený ze stejné 

webové stavebnice jako www.muni. Web je hostován v ÚVT, v CMS Umbraco. V 

řešení jsou fakultní weby FSS, FI, PedF, ESF a PřF. 

 M. Bartošek informuje o průběhu prací  s tématem GDPR: projekt je podaný, zítra 

proběhne seminář CESNETu v Praze, kde bude prezentována GDPR pro ostatní VŠ. 

Byla zpracována základní metodika pro mapování informačních systémů v organizaci 

(jednoduchý formulář ve wordu) – M. Bartošek oslovil dr. Šmída pro spolupráci na 

uchopení na MU a podporu komunikaci s fakultami. M. Veselý doporučuje rovněž 

koordinaci kroků i ve vztahu k Radě pro IT.  

http://www.muni/


 M. Bartošek položil dotaz ke stavu projednání bezpečnostní směrnice – návrh je 

předán na RMU. 

 T. Rebok informuje o průběhu výběru wi-fi na SKM – v řešení. 

 Informace o revizi a stavu optokabelové sítě – podklady již shromážděny, zatím bez 

detailnějších měření, bude zpracováno jako pracovní materiál do 20.3. – T. Rebok. 

 B. Regner informuje o stavu implementace O365 – proběhlo spuštění Yammeru. Ve 

středu 8.3. proběhne schůzka zástupců ÚVT s kvestorkou ohledně postupu nasazení 

O365 na RMU.  

 B. Regner dále informuje, že dne 26.3. vyjde další newsletter MU – bude obsahovat 

informaci o zavedení jednotného Portálu. 

 Ke 100. výročí MU se plánuje nová vizuální identita – první podoba před letními 

prázdninami. V říjnu 2018 by v nové grafice měl být zobrazen web MU (bude dále 

řešeno s webisty). J. Kohoutková navrhuje do budoucna diskutovat zahrnutí nové 

grafiky rovněž do interních systémů MU.  

 M. Vičar žádá o dodání podkladů pro výroční zprávu neprodleně. 

 M. Vičar informuje, že ve spolupráci s CZS probíhá testování automatických překladů 

IT katalogu na muni. Dále na http://sablony.muni.cz přibyla šablona ÚVT pro 

prezentaci v TeX.  

 M. Vičar dále informuje, že zpráva o spuštění nové přihlašovací obrazovky bude 

předána přes jednotlivá CIT a INET. Info pro vedení MU a vedení fakult bude poslána 

souběžně (příprava e-mailu M. Vičar a M. Procházka, následně pošle M. Veselému). 

 M. Veselý informuje, že ve středu 8.3. proběhne schůzka s kvestorkou k O365 – viz 

výše (M. Veselý, B. Regner), dále ohledně tržní konzultace týkající se Magionu (M. 

Veselý, J. Kohoutková) – výsledek má potenciální dopad i pro Radu pro IT (zacházení 

s ekonomickými systémy na MU). 

 M. Veselý potvrzuje, že na některém z příštích jednání Rady pro IT bude hledáno 

stanovisko k úpravě pozice CPS (na minulém jednání byla otevřena diskuze). 

 M. Veselý vyjadřuje poděkování Z. Machačovi a dalším za postup prací a informace 

k agendě stipendií, která je úkolem sledovaným v úrovni akademického senátu MU. 

 

Kolegium vyjadřuje uznání Ing. Schindlerovi za mnohonásobné dárcovství krve. 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Iva Krejčí                                       Martin Veselý  

                zástupce ředitele ÚVT MU  

 

http://sablony.muni.cz/

